
Postpensjonistene i Haugesundsregionen 

 

ÅRSMELDING 2019 

Årsmøtet ble avholdt 14. februar 2019, og følgende ble valgt: 

Avdelingens styre: 

Leder:   Lars Stråtveit    2 år 

Nestleder/sekretær: Irene Myklebust    Ikke på valg 

Kasserer:   Hanna Vestre    2 år 

Styremedlem:  Randi Skimmeland    Ikke på valg 

Varamedlemmer:  Øyvind Hegglund    2 år 

    Annik Voll     Ikke på valg 

    Rigmor Berg     2 år 

Turkomite:   Irene Myklebust    2 år 

    Agnar Bruntveit    Ikke på valg 

Kaffekomite:  Berit Holme     Ikke på valg 

Birgit Sørhus    Ikke på valg 

Reidun Eilerås    Ikke på valg 

Gerd Fotland    Ikke på valg 

    May Tove og Kjell Arvid Jakobsen 2 år 

    Eli og Helge Rolf Naley (reserver) 2 år 

Revisor:   John Ingolf Sortland   Ikke på valg 

    Helge Rolf Naley    2 år 

Vararevisor:   Kjell Saltveit     2 år 

Valgkomite:   Marit Berget    2 år 

    Kjell Saltveit     Ikke på valg 

Vara:    Tor Magne Veste (vararepresentant) Ikke på valg 
    



Medlemstall 

Vi gikk inn i 2019 med 201 medlemmer. I løpet av året har vi fått 17 nye medlemmer. 

1 er gått bort i løpet av året, og 14 har meldt seg ut. Pr 31.12.2019 har foreningen 

203 medlemmer. 2 tidligere medlemmer har gått bort. 

 

Møter  

14.02.2019 Årsmøte. 36 medlemmer var til stede. Vanlige årsmøtesaker. 

Medlemsmøte i etterkant av Årsmøtet. Aktuelle saker.  

14.03.2019 Medlemsmøte. 32 medlemmer til stede. Magne Olav Strand, 

distriktssjef fra Bring, orienterte om opprinnelsen til det vi i dag kjenner 

som Bring. I 2013 flyttet Bring inn i den nye terminalen på Raglamyr og 

15. mars 2019 flyttet også Posten Kundeservice inn i terminalen. 

11.04.2019 Medlemsmøte. 32 medlemmer var til stede. Ola S Apeland fra Hageland 

Raglamyr tok for seg temaet «Vår i hagen». Hold hagen noenlunde rein 

for ugress, da er mye gjort for å holde sneglene borte. Men, sneglene er 

kommet for å bli. Han hadde en fin gjennomgang om våronna. 

09.05.2019 Medlemsmøte. 41 medlemmer til stede. Henning Aarekol fra Team 

Rynkeby kom på besøk. Team Rynkeby sykler til Paris for å samle inn 

penger til Barnekreft-arbeidet. Han satte fokus på kommunikasjon og 

om det å «bry» seg. 

13.06.2019 Medlemsmøte på Ryfylke Fjordhotel. 48 medlemmer var til stede. 

Bussturen til Sand gikk fint. Jimmy Næs som underholdt oss med sang 

og musikk og gode historier. 

12.09.2019 Medlemsmøte. 28 medlemmer var til stede. Denne gangen ble det 

orientert fra turene vi hadde til Ålborg og Portugal. 

17.10.2019 Medlemsmøte. 35 medlemmer var til stede. Tema denne gangen var 

«Musikk og Quiz» av Knut Torvastad. Etter en liten konsert, ble det 

gjetting av sangtittel og sanger som han spilte starten av på keyboard. 

14.11.2019 Medlemsmøte. 40 medlemmer til stede. Kjellaug K Jota, leder av 

Postens Pensjonistforbund, var gjest hos oss denne gang.  Hun 

orienterte om sammenslåing av Postkom og Fagforbundet og de 

konsekvenser det får for oss pensjonister.  

12.12.2019 Julemøte med julemiddag i Frimurerlogen. 60 medlemmer og 3 gjester 

var til stede. Geir Styve bidro med juleunderholdning, Svein Hølleland 

spilte piano og Stig Bohne orienterte om foreningens turplaner for 2020. 



Det har vært holdt 3 styremøter i løpet av året. 

Det ble arrangert en lederkonferanse sentralt 20-21.mai 2019 der Irene og Hanna 

Deltok. 

 

 

Turer 

Det ble arrangert 2 turer i samarbeid med Sunnhordaland: 
 
Kortturen gikk denne gang til Ålborg 17.-22.6.2019 med 26 deltakere. 
http://www.turop.no/Postpensjonistene.htm 
 

Utenlandsturen gikk til Portugal 22.8.-01.9.2019. september med 39 deltakere. 
www.turop.no/postpensjonistene2019.htm 

 

 

Økonomi 

Avdelingen har fortsatt god økonomi. Stor takk til medlemmer som støtter opp med 

kontingent og åresalg. Vi får også støtte fra Postpensjonistenes Landsforbund, 

Postkom og Grasrotandelen til Norsk Tipping. Pr 31.12.2019 støtter 27 bidragsytere 

oss gjennom Grasrotandelen, og disse ga oss en inntekt på kr. 12 244,75. Her er det 

god plass for andre til å henge seg på. I tillegg arvet vi kr 127 593,- etter Alvhild og 

John Jensens dødsbo.  

Styret takker alle som støtter oss. 

 

Sluttord 

Vi kan se tilbake på et aktivt år. Samarbeidet med avdelingen i Sunnhordaland har 

vært godt. Oppmøte på medlemsmøtene har vært bra. De som var med på 

utenlandsturene har gitt gode tilbakemeldinger om turene. 

Kjøkkengjengen fortjener også denne gangen en stor takk for sin innsats. Styret vil 

også takke alle som gjør en innsats for å holde foreningen i gang. Vi ønsker alle 

medlemmer og gode hjelpere et godt nyttår. 

 

Styret 

http://www.turop.no/Postpensjonistene.htm
http://www.turop.no/postpensjonistene2019.htm

